
BESTYRELSESMØDE Referat 

Mandag 5. maj 2020 i Klubhuset 

KL 18.30 – 20.30 

 

Møde indkaldt af: Formand Søren Møller 
 

Deltagere: Søren, Anette A., Marianne, Jan, Anette R., Rikke, Helena 
 

Afbud: ingen 

1.  
Godkendelse af referat 

 
Referatet er godkendt. 

2.  
Økonomi 

 
LAG har været meget bagud med sagsbehandlinger. Anette A. har modtaget 
høringsbrev, og efter at have afgivet høringssvar kom der heldigvis hurtigt styr 
på det, og Nökkvi har i slut april modtaget LAG tilskuddet1. Der var en mindre 
reduktion i beløbet i forhold til det ansøgte, men kun i forhold til de 
indberettede frivillige timer. 
 
Byggekreditten er indfriet, da tilskuddet fra LAG blev tilgængeligt på Nökkvis 
konto, så der ikke længere er dét udestående med banken. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

DI medlemskab er blevet betalt for 2020, i år lydende på kr. 7500,- 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Annoncører i Nökkvi Nyt har alle betalt for deres reklamer i bladet. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Støtte fra OK er modtaget, i alt kr. 1.572,55. 
 
2020 er formentligt sidste år Nökkvi modtager støttepenge fra OK, med 
mindre der bliver oprettet mindst 10 nye tank-kort og at kortene også 
anvendes. Medlemmerne skal gøres opmærksomme på, at de kan få deres 
nuværende OK-kort sat op til at støtte Nökkvi. Får vi blot 10 medlemmer (i år) 
som vil gøre dette, kan vi se frem til støtte igen i 2021.  
 
Evt. opslag i facebook-gruppen og artikel/ ”reklame” i Nökkvi Nyt, for at få 
medlemmerne til at være obs. på dette. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Vedr. de ændrede tilskudsregler ifm. Foreninger i Viborg Kommune; Anette A. 
har haft kontakt med Kommunen, da en forening som Nökkvi reelt falder 
udenfor de nye retningslinjer, for at få/ søge ”Foreningstilskud”. Sidste 
kommunikation fra Viborg Kommune er 17. marts 2020, hvor der oplyses, at 
man må påregne ekstra lang ventetid grundet COVID-19. 

 
1 197.660,87 DKK 



3.  
Nyt fra udvalg/ 
fremtidige 
arrangementer 

 

 
Grundet COVID-19 er al aktivitet pt. aflyst tom. Juli 2020, dette er sket på 
baggrund af de udmeldinger regeringen og DI er kommet med, som forbyder 
aktiviteter i lokalklubberne/ foreninger.  
Når der kommer andre retningslinjer, vil vi i Nökkvi naturligvis revidere, 
hvorvidt der er arrangementer, der kan/ må afholdes i klubregi. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Nökkvi Nyt er som altid glad modtager af artikler, historier og div. 
Beretninger. Så skulle nogen sidde og brænde inde med noget godt materiale 
(også gerne ledsaget af billeder), opfordres de til at sende det til bladet. 

4.  
Ovalbane & Klubhus 

 
Regelsæt for brug af ovalbanen udsættes til næste bestyrelsesmøde: Søren 
laver et oplæg. 

Det nye klubhus, og især tilhørende store terrasse, bliver brugt flittigt af 
medlemmer og bestyrelsen til bestyrelsesmøderne. Det er rigtig dejligt, at 
medlemmerne er glade for de fantastiske faciliteter, vi har i Nökkvi. Derfor vil 
det også være et naturligt valg, at få vores lettere slidte ovalbane renoveret – 
dette er naturligvis et emne der skal vedtages på årets generalforsamling, og 
bestyrelsen håber på medlemmernes opbakning hertil. 

En nyrenoveret ovalbane og tilhørende nyt klubhus vil uden tvivl danne gode 
rammer for fællesskabet i Nökkvi, b.la. kan nævnes; kurser, stævner, 
ringridning, ride-lejr, mødepunkt for rideture i lokalområdet og generel hygge 
og forsamlingspunkt for alle klubbens medlemmer. 

Der er i november 2018 indhentet et tilbud fra Neergaard Stalddesign på 
renovering af banens toplag, pålydende kr. 67.412,50. Neergaard besigtigede i 
den forbindelse vores dejlige bane, og kunne dengang fastslå, at en 
renovering af hele banen ikke er nødvendig, blot kan et nyt toplag give Nökkvi 
en god og holdbar ovalbane i mange år fremadrettet. Banen har holdt godt og 
tjent os meget godt, i de godt 8 år der er gået, siden der sidst er foretaget en 
grundig vedligeholdelse af den. 
Søren vil opfordre baneudvalget, (jf.  generalforsamlingen 2019: Søren Møller, 
Kjeld Flammild og Bent Melvej), til at mødes og tage en snak om at få 
indhentet et nyt tilbud fra Neergaard Stalddesign, samt tilsagn fra evt. 
sponsorer vedr. nyt toplag til ovalbanen, så disse kan medbringes til 
generalforsamlingen 2020. 

5. 
Evt. 

 
Pr. 1. juni tiltræder ny forstander, Mette Navntoft, officielt på Havredal 
Praktiske Uddannelser. Mette har været ansat på skolen i 17 år og har udfyldt 
en række forskelligartede opgaver, senest som viceforstander efter Poul Erik 
Clausen er tiltrådt ny stilling som generalsekretær for Jysk børneforsorg/ 
Fredehjem.  
 Nökkvis bestyrelse ser frem til et fortsat godt og givende samarbejde med 
skolen, og der vil naturligvis arrangeres et møde med Mette Navntoft og 
Nökkvis Formand og Næstformand (hhv. Søren Møller og Anette Andersen), 
når Mette har haft lidt tid til at falde til i sin nye stilling, og COVID-19 
situationen tillader dette. 

 


